
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Paijalan koulu    
 

Kokous 17.5.2022 klo 15-15.30 
    
Osallistujat:     
 
 
Riitta Katajamaa, sisäilma-asiantuntija, puheenjohtaja  
Seppo Mentula, rehtori 
Päivi Virta terveydenhoitaja 
Kati Aalto, työterveyshoitaja 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Johanna Yliollitervo, henkilöstön edustaja 
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu 
Tiina Julin, Marja Kansikas ja Bäsmä Roinisto huoltajien edustajat 
Sanna Värri-Blomfelt, sihteeri 
    
Esityslista 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 
Syyslukukaudella aloittaa uusi vs. rehtori Saara Martikainen ja huoltajien edustaja 
Tiina Julin lopettaa tehtävässä. 
 

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto  
 
Yksi oireilmoitus on tullut tilasta 102 jota käytetään välillä pienryhmätilana ja 
kangasvarastona.  
 

b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
Ei ole tullut oireilmoituksia. 
 
c. Esimiehen tieto  
 
Yksi oireilmoitus on tullut ja on ohjeistettu ottamaan yhteyttä työterveyshuoltoon. 
Ilmoitus on tullut luokista 89 ja 4. 
 
Vanhemmilta saatu tietona, että liikuntasalin lavalta muutama on saanut oireita ja 
näistä on tulossa oireilmoitukset. 
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
  

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 



 
a. Tutkimukset 
 
Tutkimukset, jotka on kirjattu edellisessä kokouksessa tehtäväksi toukokuussa, on 
päätetty siirtää kesäajalle. 
 

b.  Korjaukset 
 
- 
 

c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
- 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 
 
- 

  
4. Uudet toimenpiteet  

 
Edellisessä kokouksessa sovitut lattioiden pinnoituksen laadunvarmistus ja 
seurantamittaukset suoritetaan kesällä. 
 
Samalla tutkitaan luokat 89 ja 4. 89 -luokan lattiassa on ilmoitettu olevan myös 
kupru ja tämä tutkitaan samalla. Tutkitaan myös liikuntasalin lava ja lavalla oleva 
pieni varasto. 
 
Vanhemmat ovat huolissaan, kun oppilaat siirtyvät yläkäytävälle (vai yläasteelle 
rakennuksen toiseksi vanhimpaan osaan?) Vanhemmat olivat huolissaan kun osa 
uudella puolella olleista oppilaista on siirtymässä vanhalle puolelle, ja näistä 
luokista ei ole kaikissa tehty tutkimuksia. Selvitettiin, että kaikissa luokissa joissa on 
ollut oireita, on tehty tutkimukset sekä korjaukset. 
 
Musiikki- käytävällä on hajuhaitta, ja on ollut puhetta, että hajuhaitta tulee 
ilmoitustauluista ja että ne pitää vaihtaa. 
 

5. Viestintä 
 
Puheenjohtaja ja tilakeskus laativat tiedotteen asiasta. 

  
6. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 

Seuraava kokous Teamsillä 13.8.2022 klo. 8.15-9.00. 


